
 

Referat – Fynske Idrætsforbund 

Mødegruppe: Bestyrelsen  

Dato 16-08-2023 kl. 18.00 

Sted Kontoret 

Deltagere Bernt Nielsen (BN), Jan Jager (JJ), Johnny Rusbjerg (JR), Christel Gall 
(CG), Leif Rasmussen (LR), Annie Stolzenbach (AS), Ole Hansen (OH) 
og Carsten Lausten (CL). Ansvarlige benævnes med initialer. 

Fraværende Charlotte Laursen (ChL), Michael Hansen (MH) 

Referent CL 

Referat udsendes senest: 18-08-23 

Nr. Punkt Kommentar/ beslutning/ opgave Ans-
varlig 

1 Godkendelse af referat Godkendt efter en sproglig rettelse. 
 

 

2 Nyt fra formanden Disc golf udfordret, DIF-pressemeddelelse på vores 
Facebookside, noget vi skalsatse på fremadrettet.  
Forretningsudvalg holdt første møde i dag.  
Golfunionen holder landsseminar i forhold til at få flere børn 
og unge. 

 

3 Nyt fra kasserer Rykkere udsendt der manglede 13, 2 er betalt siden. 
Gymnastikforbundet er udmeldt. Fyns Skytteunion er 
nedlagt, ny kontakt søges. 
Regnskab pr. 30/6 modtaget.  
Der er bevilliget 6000 til Skovsøløbet fra Middelfart 
Sparekasse.  
Der er indsendt dokumentation til Friluftsrådet. 
Vi mangler fortsat at få midlerne fra Kulturregionen, de har 
ikke fået godkendt slutbevillingen endnu. 

 

4 Opfølgning 

Forretningsorden og 

udvalg. 

Forretningsorden blev behandlet noget på senest møde, og 
skulle endelig godkendes i dag. Ændringsforslag blev 
behandlet og forretningsordenen blev vedtaget. 
 
På sidste møde 27/6 blev det besluttet at FI fremadrettet 
har følgende udvalg: Forretningsudvalg, Klima- og 
miljøudvalg, Fundraisingudvalg, Jørgen Autzen udvalg som 
et ad hoc udvalg, Skovsøløbsudvalg 
Besluttet der nedsættes 
Forretningsudvalg (formand, næstformand og kasserer 
Klima- og miljøudvalg – LR 
Fundraisingudvalg – LR og BN 
Jørgen Autzen udvalg – Snakken sidste gang gik på et ad 
hoc udvalg der skal komme med et oplæg til hvordan 
midlerne skal fordeles. JJ (formand for udvalget), AS og 
OH.  
Skovsøløbsudvalg – AS måske ChL og fremadrettet CG. 
 
CL udsender liste med fordeling af forbund. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
CL 

5 Arven efter Jørgen Autzen Udbetaling tæt på, men fund af bankboks, har forsinket det. 
AS har talt med banken vedr. forrentning af midler vi taler 
om en rente på 2,5-3%.  
Undersøgelsesfasen fortsætter fordele og ulemper skal 
vurderes.  
Der er en bunden opgave vi skal være klar med en 
talentpris til Sportslørdag, deadline for detaljerne til dette er 
slut november, primo december. Vi overvejer om vi skal 
fortsætte med foreningsprisen til fordel af at gøre mere ved 

 



JA priserne. 

6 Orientering om projekt 
gennemsejling Stige Ø 

Der er blevet rykket for at få delrapporten fra Niras, som 
Friluftsrådet skal have. Der er ansøgt om deludbetaling af 
midlerne fra Friluftsrådet, men der er ikke modtaget svar 
endnu. 
Væsentlighedsundersøgelsen der er sidste del af 
rapporten, skal Niras afklare med kommunen, om den skal 
laves, da der ligger en, der er lavet tidligere. 

 

7 Ungleder akademi Ikke noget nyt  

8 Løbende sager Rundbordssamtale på rådhuset 14/8 vedr. unge udenfor 
uddannelse og beskæftigelse. Idrætten er en del af 
løsningen. DIF har netop indgået samarbejde 
desangående med Grundfos fonden, og al forskning viser, 
at unge der er foreningsaktive, er væsentligt mere i 
uddannelse og beskæftigelse, foruden deres trivsel er 
bedre. 
Vækst til by frokostaftale om muligt samarbejde i forhold til 
træning af uarbejdsdygtige unge. 
 
Sportslørdag: Næste møde i projektgruppen fredag d. 18/8 
 
Projekt Odense med DGI og SIKO: Ikke nogen aktuelle 
planer men formentlig et møde i uge 34. 
 
Haf haft kontakt med Disc Golf og prøver at hjælpe dem 
gennem vores kanaler. 

 

9 Orientering LR: Nyt projekt med skomagerpot, og forbunds 
medlemskaber der giver medlemsvækst til forbundet, men 
det bidrager ikke til klubbernes økonomi. 
OH: Turneringerne starter nu 
AS: SAI skal til at lave plejehjems krolf de sidste 3 dage i 
måneden, holdene er fyldt op 
CG:- 
JR:- 
JJ: VM i bueskydning brugt til ansøgning om VM i Nyborg i 
2027.  
BN:- 

 

10 Evt. Forbundets arkiv skal placeres sikrere, så det kan tilgås i 
tilfælde af forfald. Vi skal kigge på en løsning one.com har 
noget der hedder rush, roklubben bruger Sync. CL tjekker 
op på det. 
Vi skal undersøge om næste møde kan flyttes. 

 
 
CL 
 
BN 

Mødet slut 20.04 
 
 
Forbund der ikke er medlemmer hos FI 

Dansk Automobil 

Boksning 

Cricket 

Curling 

Floorball 

Faldskærm 

Hang- paragliding 

Militær 

Rulleskøjte 

Softball 

Styrkeløft 



Moderne 5 kamp 

Surf rafting 

 


